

السياسة المالية 2024 - 2025

الرسوم الدراسية السنوية (د.ك.):

المجموع	القسط الثالث مستحق 2025/2/1	القسط الثاني مستحق 2024/12/1	القسط الأول مستحق 2024/08/25	رسوم التسجيل	أولاً: الرسوم الدراسية السنوية (د.ك.)
1,591	427	427	637	100	روضة التمهيدي
2,334	650	650	934	100	روضة أول وثاني
3,395	969	969	1,357	100	الابتدائي 5-1
3,607	1,032	1,032	1,443	100	المتوسط 8-6
4,200	1,210	1,210	1,680	100	الثانوي 12-9

أولاً: الأقساط والرسوم الدراسية

1. رسوم التسجيل: قيمتها 100 دينار كويتي غير مستردة أو محولة لطالب آخر، تُستحق عند التسجيل للعام الدراسي أو إعادة التسجيل.
2. تدفع الرسوم الدراسية على ثلاث دفعات حسب المواعيد التالية:
الدفعة الأولى 40% من إجمالي الرسوم المستحقة تدفع 25 أغسطس 2024
الدفعة الثانية 30% من إجمالي الرسوم المستحقة تدفع 1 ديسمبر 2024
الدفعة الثالثة 30% من إجمالي الرسوم المستحقة تدفع 1 فبراير 2025
3. يتم دفع الرسوم الدراسية كاملة لكل فصل دراسي سواء انتظم الطالب بالحضور أم لم ينتظم.
4. يسقط حق ولي الأمر بأي خصم ممنوح في عدم الالتزام بسداد الأقساط المدرسية في التواريخ المذكورة أعلاه.
5. جميع الرسوم الدراسية قابلة للزيادة وفقاً للوائح وزارة التربية والتعليم.
6. الرسوم الدراسية المذكورة أعلاه لا تشمل رسوم الكتب المدرسية الاستهلاكية والزي المدرسي.
7. المبالغ النقدية (cash) غير مقبولة لدى قسم المحاسبة يرجى الدفع عن طريق بطاقات البنك (Knet)، أو تحويل بنكي أو رابط الدفع.

ثانياً: الخصم الممنوح:

1. خصم الأخوة:
أ. الأخ الأول: خصم 5%
ب. الأخ الثاني: خصم 10%
ت. الأخ الثالث: خصم 15%
2. يمنح الخصم فقط في حالة التسجيل لمدة عام دراسي كامل.
3. يطبق الخصم على القسط الثالث والأخير من الرسوم الدراسية.
4. الطلاب الذين تسدد عنهم جهات عمل أولياء أمورهم لا يمنحوا خصم الأشقاء ويشترط تزويد المدرسة بكتاب خطي من جهة العمل يفيد بتعهدها بتسديد الرسوم الدراسية المقررة لهؤلاء الطلبة، للعام الدراسي 2024-2025 في أول يوم دراسي.
5. يلغى الخصم الممنوح لأي طالب في حالة الانسحاب بعد بدء العام الدراسي.
6. يتم إعادة النظر في خصم الأخوة الممنوح في حالة انسحاب أحدهم حسب قيمة الخصم المذكورة في النقطة الأولى من البند الثاني من السياسة المالية.

ثالثاً: الانسحاب

في حالة الانسحاب يتم تطبيق الإجراءات التالية:

1. رسوم التسجيل غير مرتجعة ويخضع هذا الأمر لقرارات وزارة التربية - الإدارة العامة للتعليم الخاص.
2. الطالب المنسحب بعد التحاق بالمدرسة ليوم دراسي واحد وحتى 30 نوفمبر يستحق عليه القسط الأول ورسم التسجيل.
3. الطالب المنسحب في تاريخ 1 ديسمبر وقد داوم هذا اليوم أو أي عدد من الأيام حتى آخر يوم في عطلة منتصف العام يستحق عليه القسط الأول والثاني ورسم التسجيل.
4. الطالب المنسحب في أول يوم دوام في الفصل الدراسي الثاني وقد داوم هذا اليوم أو أي عدد من الأيام بعد ذلك يستحق عليه الرسوم الدراسية كاملة بالإضافة إلى رسم التسجيل.
5. في حالة عدم حضور الطالب من اليوم الأول للعام الدراسي يستحق عليه رسم التسجيل 100 دينار كويتي.

رابعاً: الإلتحاق المتأخر عن بداية العام الدراسي

1. لا يمنح الطالب الملتحق بالفترة من 25 أغسطس إلى 30 نوفمبر أي خصم.
2. يمنح الطالب خصم 20% فقط على إجمالي الرسوم الدراسية في حالة الإلتحاق بعد 1 ديسمبر.

خامساً: سياسات أخرى:

1. لمدرسة نورث وست الحق في تعديل أو تغيير أي بند من بنود السياسة المالية لأي ظرف على أن يتم إبلاغ ولي الأمر.
2. بناء على شروط الإدارة العامة للتعليم الخاص يتم تسجيل الطالب من قبل ولي الأمر، ويستثنى من ذلك وفاة الأب، أو حالة الطلاق (تزويدنا ب: شهادة الوفاة- طلاق - حكم الوصاية التعليمية).
3. على جميع الطلبة الإلتزام بالدوام المدرسي من أول يوم دراسي، وعلى ولي الأمر إبلاغ المدرسة من خلال إخطار كتابي مذكور فيه تاريخ عودته في حال تغيب الطالب.
4. في حال تغيب الطالب لمدة خمس أيام بدون إخطار كتابي سابق لإدارة المدرسة من قبل ولي الأمر. ستقوم المدرسة بإلغاء التسجيل والرسوم غير مستردة.
5. المدرسة لها الحق بملاحقة ولي الأمر قانونياً لاسترداد الرسوم المستحقة في حال انتهاء السنة الدراسية وعدم قيام ولي الأمر بتسديد كامل الرسوم المستحقة.
6. تحجز الشهادات الدراسية خلال العام في حال عدم سداد الأقساط الدراسية في المواعيد المحددة، كما يتم وقف جميع برامج التواصل التعليمية التي توفرها المدرسة لكل من الطالب وولي الأمر.

سادساً: جهة تسديد الرسوم الدراسية

- الوالد / الوالدة / الوصي :
○ جهة العمل (اسم الشركة) :
○ قطاع حكومي (اسم الجهة) :
○ جهة أخرى (يرجى التحديد) :
1. أقر أنه في حالة لم تتلقى المدرسة إي إشعاراً من الجهة المسددة (الشركة / الوزارة) مؤكداً على دفع الرسوم الدراسية خلال أسبوعين من تاريخ التسجيل، سيتم إلغاء مقعد الطالب بالمدرسة.

إقرار وتعهد

أقر أنا وولي أمر الطالب : في الصنف: بأنني اطلعت على السياسة المالية أعلاه وأتعهد بتسديد جميع الرسوم الدراسية في تواريخ استحقاقها حسب سياسة المدرسة.

اسم ولي الأمر : توقيع ولي الأمر : التاريخ:

The Financial Policy for 2024 - 2025

School fees:

Clause 1: School Fees.	Registration Fee	1st Installment Due 25/08/2024	2nd Installment Due 1/12/2024	3rd Installment Due 1/2/2025	Total
Pre KG	100	637	427	427	1,591
KG1-KG2	100	934	650	650	2,334
Grade 1-5	100	1,357	969	969	3,395
Grade 6-8	100	1,443	1,032	1,032	3,607
Grade 9-12	100	1,680	1,210	1,210	4,200

Clause 1: Applicable Rules and Payment Procedure of the Tuition Fees:

1. Registration Fee: A non-refundable amount of 100/- K.D is to be paid upon registration or re-registration.
2. The tuition fee is to be paid in three installments as per following schedule:
First installment: 40 % of the Total Fees payable by 25th of August 2024.
Second installment: 30 % of the total fees payable by 1st of December 2024.
Third installment: 30% of total fees payable by 1st of February 2025.
3. The tuition fees per semester is to be paid in full irrespective of regular or irregular attendance of the student.
4. All tuition discounts granted to the parents shall be disregarded if the payment of tuition fee is not made on time.
5. Tuition fees is subject to increase in accordance with regulations of the ministry of education.
6. Tuition fees mentioned in the fee schedule above doesn't include the cost of consumable books or uniform.
7. Cash payment is not accepted; payments must be made through K-net or a Payment Link.

Clause 2: Applicable Discount for Admission of Sibling:

1. Siblings Discount:
a. First sibling 5 % Discount
b. Second Sibling 10 % Discount
c. Third Sibling 15 % Discount
2. Discounts are applicable for a full year registration.
3. Discounts will be applied only on the third and final installment.
4. Students sponsored by their guardian's employers are not granted siblings' discount. Furthermore; the school requires a letter from the employer undertaking the responsibility of paying the tuition fees.
5. No Discount shall be applicable to students withdrawing admission during the school.
6. If any of the sibling's admission is withdrawn, the discounted percentage applicable to the other sibling will be subject to change according to the discounted percentage mentioned in point 1 of Clause 2 in the financial policy.

Clause 3: Withdrawal

The following rules are applicable for withdrawal:

1. Registration fees are non-refundable (as per the Ministry of Education Department of Private Education)
2. Students withdrawing from the first school day of school until November 30, shall pay 1st installment including the registration fee.
3. Students withdrawing between Dec.1 to the end of the Winter Break shall pay the 1st & 2nd installments including the registration fees.
4. Students withdrawing from the start of the second semester (even if they only attend one day) onwards will pay the tuition fees in full including the registration fees.
5. Students who do not show up at the first day of school shall pay 100/- K.D registration fee.

Clause 4: Delayed Enrollment

1. Students enrolled during the Period August 25, till November 30 are not granted any discount.
2. Students enrolled after December 1, will be eligible for 20 % discount on the total fee.

Clause 5: Other Applicable Rules Concerning Registration and Admissions.

1. Northwest has the right to alter the financial policy when necessary and this will be communicated with the guardians.
2. According to MOE guidelines, the father has all authority to sign all registration forms. Except in case of death or divorce (provide death certificate, Legal guardian certificate / Education custody certificate).
3. Students must attend school from the first day of the academic year. The guardian must notify the school in writing if the student will not join on the first day and inform the school of the intendant joining date.
4. Registration of a student will be cancelled in case of uninformed absence accruing to five consecutive days and the registration fees will not be refunded.
5. The school reserves the right to take legal actions against the family not paying the tuition fees in full by the end of academic year.
6. The schools reserves the right to withhold the report cards and block the access to all online Educational Platforms program provided by the school for parents and student to whose accounts are in arrears.

Clause 6: Source of Payment

- Parent/ Legal Guardian : Company (Name of Company):
- Ministry (Name of Ministry): Other (Please Specify):

I Understand that if Northwest does not receive notice from my employer, confirming the payment of tuition fees, within TWO weeks of registration date, my child's place will be canceled.

Acknowledgement

I, the Guardian of the student _____ in grade _____ acknowledge that I have read and accepted the above financial policy and rules and undertake the responsibility to pay the tuition fees within due time.

Parent's Name: Parent's Signature: Date: